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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megvalósíthatóak a magyar agrárkormányzat 
Bizottság felé intézett kérései?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  kormany.hu  portálon  megjelent  ”Magyarország  rendkívüli  uniós  támogatási  intézkedések
bevezetését  kérte  Brüsszeltől  a  baromfi-,  a  sertés-  és  tejágazatban„  cikk  a  következő  magyar
szándékról tájékoztat minket:

„A magyar  delegációt  vezető  Feldman  Zsolt  államtitkár  kérte  az  Európai  Bizottságot,  hogy  a
baromfi, a sertés és a tejágazat esetében is tegye lehetővé a magántárolás uniós forrásokból történő
támogatását.

A Bizottság által korábban javasolt sajt- és soványtejpor magántárolásának támogatása nem oldja
meg a magyar tejtermelők  problémáit,  ezért  Magyarország az  UHT tejre  is  kérte  a támogatás
kiterjesztését.

A  sertéságazatban  a  koronavírus-járvány  és  az  afrikai  sertéspestis  miatti  exportcsökkenés,  a
baromfiágazatban  pedig  az  EU-n  kívüli  országokból  érkező  import  növekedése  indokolja  a
magántárolási  támogatás  bevezetését,  amely  az  egyik  leghatékonyabb  eszköz  a  jelenlegi  piaci
zavarok miatt keletkező terméktöbblet kezelésére.”

Kérdezem Önt:

1. Van reális esély az UHT tej magántárolására? 

2.  Lehet  kérni  Phil  Hogan-nél,  a  Bizottság  kereskedelmi  biztosánál  a  harmadik  országokból
származó sertésimport feltételeinek soron kívüli felülvizsgálatát? 

Budapest, 2020. május 20.
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